

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Language Art 语言艺术		
Course Name (课程名称):	Huaxia Recitation Class 华夏朗诵班		
Teacher Name (教师姓名)	Yina Zhang 张怡娜	Phone #	919-536-2190
		Email	ynzhang@sdhxc.org
Teacher's background and brief (教师及其简介):	<p>Ms. Yina graduated from the Communication University of China (formerly Beijing Broadcasting Institute). He has won the title of Excellent Instructor in the Global Chinese Recitation Competition and instructor in the "Chinese Bridge" Chinese Contest. Participated in hosting various large-scale evening parties in the San Diego community and has a wealth of stage experience. Ms.Yina's classroom style is lively and lively, and the content is lively and rich, striving to let students experience the profound essence of Chinese culture in a relaxed and humorous diversified language performance.</p> <p>怡娜老师，毕业于中国传媒大学(原北京广播学院)播音主持艺术学院。曾获得全球华语朗诵大赛优秀指导教师、“汉语桥”中文大赛指导教师称号，参与编著《北美趣味学汉语》丛书。在圣地亚哥社区参与主持各大型晚会，拥有丰富的舞台经验。怡娜老师的课堂风格活泼热闹，内容生动丰富，力求让学生在轻松诙谐的多样化语言表演形式下，体会深厚的中国文化精髓。</p> <p>The course specially invited teacher Tutu, a director of the Pan-American Chinese Dance Alliance, who has won the highest honor in the 2016-17 International Taoli Cup Dance Competition, and a teacher qualification certificate for the Chinese Folk Dance Grade Examination. Through physical training and original physical training of tongue twister, students will increase the fun of language expression and the grace of stage performance.</p> <p>课程特邀形体及舞蹈专题主讲图图老师，现泛美中国舞蹈联盟理事，获得2016-17年国际桃李杯舞蹈大赛最高荣誉，中国民族民间舞等级考试教师资格证获得者。将通过形体训练及绕口令操的原创肢体培训，增加学生们的语言表达趣味性和舞台表演的优美感。</p>		
Course brief and Description (课程简述):	<p>The curriculum of Chinese recitation class will be designed from three aspects: Language, Culture, and Public Speaking.</p> <p>华夏朗诵班课程设置将从语言、文化及演讲三方面展开教学设计。</p> <p>语言技巧：吐字发音、语言表达、用声方法及舞台展现力的培训为课程基本功，同时运用原创绕口令操将增大同学们的学习趣味性，提高学习效率；</p> <p>中华文化：诵读名篇经典的前提是读懂明白，言之有物，因此在语言培训的同时，中华文化趣味解读将融入其中，让孩子们好好说话，说好名家名篇。</p> <p>公共演讲/主持风采：将舞台艺术的深造转化为生活中的真实能力的运用是我们的最终目标。在用声技巧、舞台形态培训的同时，加大语言的运用力，将“开口诵读”的自信和气场变成一种习惯，大胆开口，端庄大气，言之有物，自信表达。</p>		

Course Objectives (课程目标):	<p>If you are a little bit timid and have no way of telling the story, welcome to join and build up the courage to express language together.</p> <p>If you like talking, are willing to read, or are immersed in storytelling, welcome to join and show the charm of language arts together;</p> <p>如果你有一点点胆怯，心里的故事无从开口，欢迎加入华夏朗诵班，一起建立语言表达的勇气。</p> <p>如果你喜欢说话，愿意诵读，或者沉浸于讲故事，欢迎加入华夏朗诵班，一起彰显语言艺术的魅力；</p>			
Pre-requisite/Student Ages requirement (先决要求/学生年龄要求):	5.5 years old above			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	<p>赛事及表演：华夏朗诵班将组织同学们参加社区及美国各大型活动主持、朗诵、演讲比赛及表演，让同学们在语言实践中学以致用。</p>			
Course Schedule (课程时间):	11:30am -12:20pm			
Class Size (招生人数): Min: 5 Max: 20	Tuition & material fee	\$ 300 per year	Class Room	Do not fill